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PvdA Roosendaalse Lijst 

Datum 24 oktober 2023 

Onderwerp Geurrapport Cloetta 

Portefeuillehouder College B&W 

De fractie heeft de volgende vragen: 

Er zijn eerder vragen gesteld ter zake het geurrapport i.v.m. Cloetta. lk verwijs naar uw procesbrief en 

het tot nu toe gevoerde debat daarover. 

Nadere vragen: 

1. wanneer maakt u het geurrapport in dit dossier volledig openbaar voor iedereen? 

2. wanneer wordt de second opinion volledig en integraal openbaar voor iedereen? 

3. wij gaan ervan uit dat vanuit beginselen van openheid en transparantie alle rapporten openbaar en 

voor iedereen beschikbaar zijn en komen? En dus niet geheim? Klopt dat? 

4. graag uw spoorboekje voor het verdere verloop van de processuele aanpak in dit dossier? 

5. graag verslag van uw communicatie en informatie met betrokkenen tot nu toe? 

Namens, 

PvdA, Paul Klaver  

Roosendaalse Lijst, Sjef van der Touw  

 

 

 



Wij beantwoorden de vraag als volgt: 

1. wanneer maakt u het geurrapport in dit dossier volledig openbaar voor iedereen? 

Wij maken het geurrapport dat Cloetta heeft opgesteld openbaar wanneer de onafhankelijke second 

opinion hierover in opdracht van de gemeente Roosendaal is afgerond. Het streven is dit einde 

november 2023 af te ronden. 

2. wanneer wordt de second opinion volledig en integraal openbaar voor iedereen? 

Zie antwoord op vraag 1 , de second opinion en het geurrapport van Cloetta komen dus tegelijk 

beschikbaar. 

3. wij gaan ervan uit dat vanuit beginselen van openheid en transparantie alle rapporten 

openbaar en voor iedereen beschikbaar zijn en komen? En dus niet geheim? Klopt dat? 

De rapporten die in het kader van de procedure opgesteld worden zijn openbaar. 

4. graag uw spoorboekje voor het verdere verloop van de processuele aanpak in dit dossier? 

Een exacte planning is heden nog niet te geven, daar wordt aan gewerkt en is afhankelijk van de 

verwerkingstijd betreffende de ingekomen zienswijzen. Wij voorzien wel enige vertraging. 

5. graag verslag van uw communicatie en informatie met betrokkenen tot nu toe? 

Na afstemming met het actiecomité en het bewonersplafform zullen wij op de procespagina Cloetta 

van de gemeentelijke website de verslagen openbaar maken. Deze procespagina is inmiddels 

aangepast naar aanleiding van feedback van betrokkenen en zal nog verder geoptimaliseerd worden. 

Wij vertrouwen erop U hiermede voldoende te hebben geïnformeerd. 

Hoogachtend, 

 


